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研究领域：国际经济合作理论与实务、中国对外贸易理论与实务

主讲课程：国际商务（双语）、国际商法（双语）、国际市场营销（双语）

办公室：综合楼402

电话：86-022-88186271

Email：

通讯地址：天津市河西区珠江道25号天津财经大学经济学院

邮编：300222

教师简介

Dr.Hong Wang got her Ph.D in Management atTianjin University of Finance and Economics in 2008.Herresearch field

is Theory and Practice on China's foreign trade; Theoryand Practice on International economic cooperation. Her 

overseas visitingscholar is in International Economics at California state university, fullerton,USA. And she 

got Tianjin prominent teacher in 2004. 

发表论文
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SELECTEDPUBLICATIONS (recent five years)

1. Qing Liu and Hong Wang. 2014. Research and Suggestions to speed up theconstruction of China's free trade 

area. Journal of Tianjin international trade association.12

2. Hong Wangand Wei Geng. 2013. English forInternational Trade Communication.  Qinghua University Press.

3. Hong Wang and JinChen. 2011. An Empirical Study of the Relationshipbetween Merchandise Exports and Carbon

Dioxide Emissions——An Analysis Based on the Panel Dataof 15 countries. Journalof Tianjin international trade 

association.12: 9-10.

4. Hong Wang, Jin Chen and Lin Wang. 2010. The effect and countermeasure of carbontariffs on exports of

mechanical and electronic products. Journal of Tianjin international trade association. 12

5. Xiuling Liang and Hong Wang. 2010.Managementfor International Corporation. QinghuaUniversity Press.

6. Hong Wang and Wei Wang. 2009. Analysis on China's processing trade upgrade. Journal of Tianjin international 

trade association. 12

工作论文

1. 王虹，《专业硕士教学改革实践》，人力资源管理，2016.06

2. 王虹，《国际商务本科专业教学内容改革的必要性》，天津财经大学教学成果论文集，2014.05

3. 王虹，《国际商务本科专业培养方案运行机制研究》，天津财经大学获奖论文，2014.05

4. 王虹，《新时期高校师德建设之管见》，天津财经大学获奖论文，2015.07

课题项目
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RESEARCH PROJECTS (recent five years)

1. Hong Wang.Research on Curriculum System andCourse Content of International Business , 2012-

2014.

2. Yan Wang and Hong Wang. China’sExport Dilemma and Adjustment of Trade Policy, 2009-2011

3. Hong Wang.Research on Pattern and OperationMechanism of Teaching-research-production in 

International Trade , 2008-2010.

4. Yinghua Zhang and HongWang.  Researchon the Mode Construction and Operation Mechanism of

Environment-friendlyManufacturing Enterprise in Tianjin Binhai New Area, 2008-2010.

学术专著

1. 作者：王虹，《跨国公司管理》，清华大学出版社，北京交通大学出版社，2010.09

2. 作者：王虹，《全球化时代国际经济合作战略研究》，中国教育文化出版社，2006.06

出版教材

1. 主编《外贸英语函电》（第1、2、3版），清华大学出版社，2009.08（第1版），2017.03（第3版）

2. 参编《国际贸易理论与实务》，电子工业出版社，2010.09

荣誉称号
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2004年天津市优秀教师

获奖信息

天津市第十二届社会科学优秀成果奖 二等奖

第三作者，“天津滨海新区环境友好型制造企业模式构建及运营机制研究”，2010.12
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版权所有:天津财经大学 关于我们

地址: 天津市河西区珠江道25号 邮编:300222

【关闭窗口】
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